
Memo  
 
Aan: presidium 
Van: griffie 
 
Onderwerp: toelichting bij jaarplanning 
 
Gevraagd besluit: instemmen met de jaarplanning 2024 
 
Bij het opstellen van de jaarplanning zijn we van de volgende uitgangspunten uitgegaan: 

• één keer per maand een besluitvormende vergadering, behalve in de zomer; 
• vergadermodel BOB als basis gehanteerd; 
• meer lijn en logica gebracht in het vergaderschema vergeleken met het huidige; 
• iets meer rust en tijd om vergaderingen voor te bereiden na de vergadering van de 

agendacommissie, zowel voor de griffie als voor de raadsleden; 
• termijn voor het stellen van technische vragen valt na publicatie van de agenda’s en niet 

ervoor zoals nu; 
• de mogelijkheid een voorstel een tweede keer ter bespreking op een Politieke Avond te 

agenderen. Dit betekent dat de advisering aan de agendacommissie uitgebreid wordt: 
hamerstuk, bespreking in één ronde, bespreking in twee rondes; 

• thema-avond inzetten waar het voor bedoeld was: uitdiepen van complexe of zeer majeure 
thema’s. Dit betekent ook dat er donderdagavonden vrij kunnen vallen; 

• juni 2024: wenselijk zou zijn twee raadsvergaderingen, één reguliere en één voor de 
kadernota en de overige financiële stukken. Dit is niet te realiseren, omdat conform de 
financiële verordening de kadernota pas uiterlijk 15 juni aangeleverd wordt. Daarom is nu 
gekozen voor één raadsvergadering, voor zowel reguliere stukken als de financiële stukken,  
die om 16 uur begint; 

• Voor de kadernota is een carrousel gepland en één commissievergadering (Politieke Avond); 
• Voor de begroting is een carrousel gepland en twee commissievergaderingen. 

 
Vervolg: 
Dit vergaderschema wordt na de vergadering van het presidium naar het college en naar team 
Financiën gestuurd. Mogelijk zijn er zaken over het hoofd gezien en is het nodig wijzigingen aan te 
brengen. Bij substantiële wijzigingen zal dit via een email-ronde aan het Presidium voorgelegd 
worden. 


